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HARJUMAA OMAVALITSUSTE LIIT 
VOLIKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 
 
Tallinna Linnavolikogu saal, Tallinn 

20. november 2019 
 
Koosoleku algus 10:00 
Koosoleku lõpp 13:45 
 
Osavõtjad: vastavalt registreerimislehele  
Külalised: vastavalt registreerimislehele 
 

 
1. HOL esimees Andre Sepp avas koosoleku, tutvustas päevakorda. Tallinna Linnavolikogu esimehe Tiit 

Teriku tervitus. 
 
2. Politsei- ja Piirivalveameti Põhja prefektuuri prefekt Kristian Jaani tegi ettekande 

hoolekandeasutustega seotud alaealiste ja vanemaealiste kadumisest. 
 

3. Linnalabori uuringu projektijuht Barbi Pilvre ja Harjumaa Omavalitsuste Liidu siseturvalisuse nõunik 
Maie Liblik tutvustasid Harju maakonna kohalike omavalitsuste ja kogukondade tasandi võrgustiku 
ülesehitamist kriisiilukordadeks valmistumisel. 

 

4. Eesti Linnade ja Valdade Liidu delegatsiooni liige Angelika Kallakmaa-Kapsta andis teavet 
valitsuskomisjoni ning ELVLi delegatsiooni riigieelarve läbirääkimistest. 

 

1. HOL esimees tutvustas HOL juhatuse liikme Mart Võrklaeva tagasikutsumise ja uue liikme valimise 
vajadust ja protseduuri. Enno Fels tegi ettepaneku esitada juhatuse liikme kandidaadiks uus Rae 
vallavanem Madis Sarik, kes on HOL volikogu liige. Madis Sarik andis kirjaliku nõusoleku juhatuse 
liikmeks hakkamiseks. Täiendavaid kandidaate ei esitatud. Häältelugemiskomisjoni valiti Joel Jesse, 
Külliki Aero ja Maie Liblik. Häältelugemiskomisjon selgitas hääletamise protseduuri. Hääletussedeli 
võttis välja 17 volikogu liiget. Pärast hääletamise lõppemist tegi häältelugemiskomisjon kindlaks uue 
juhatuse liikme valimiseks korraldatud hääletustulemuse: esitatud kandidaat Madis Sarik sai 15 
(viisteist) poolthäält, 2 (kaks) hääletussedelit olid kehtetud. Seega osutus Madis Sarik valituks HOL 
juhatuse liikmeks. Häältelugemiskomisjoni poolt kindlaks tehtud hääletustulemuste ja 
valimistulemuse põhjal  
Otsustati ühehäälselt: 
6.1. Võtta vastu HOL volikogu otsus nr 6 „Juhatuses muudatuse tegemine“. 
 

2. RB Rail AS Eesti ja Soome regiooni juht Aivar Jaeski tutvustas Rail Baltica hetkeseisu ja 
tulevikuarenguid. 
 

3. Tallinna Linnavolikogu esimees Tiit Terik tegi ülevaate Tallinna linna tegemistest ja 
arenguperspektiividest. 
 

4. HOL esimees andis teavet HOL juhatuse 23.10.2019 ja 13.11.2019 koosolekutel arutatust ja 
otsustatust.  
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/ digitaalselt allkirjastatud /     / digitaalselt allkirjastatud /  
 
Andre Sepp       Külliki Aero  
HOL esimees, koosoleku juhataja     Protokollija 


